

CITY OF CÔTE SAINT-LUC

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON WEDNESDAY, AUGUST 17, 2011 AT 6:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Purchase of anti-pigeon netting – Awarding of contract
3. Acquisition and re-building of intersection traffic lights at various locations – (C-04-11) – Awarding of contract
4. Purchase of office furniture for the Aquatic Community Centre (C-29-11) – Awarding of contract
5. Purchase of swimming pool vacuums for the Aquatic and Community Centre – (Q-26-11) – Awarding of contract

Amanda Bercovitch
Law Student for Department of Claims and Litigation as
per M^e Jonathan Shecter, LL.B., City Clerk

VILLE DE CÔTE SAINT-LUC

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE MEcredi LE 17 AOÛT, 2011, À 18 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Achat des filets anti-pigeons – Octroi du contrat
3. Acquisition et réfections des feux d'intersections à plusieurs locations – (C-04-11) – Octroi du contrat
4. Achat des meubles de bureaux pour le Centre Communautaire Aquatique – (C-29-11) – Octroi du contrat
5. Achat des nettoyeurs vacuum portatif pour le Centre Communautaire Aquatique – (Q-26-11) – Octroi du contrat

Amanda Bercovitch
Étudiant en droit pour le Département des réclamations
et litiges selon M^e Jonathan Shecter, LL.B., Greffier